
Милорад Додик: Баш ме брига за опстанак хрватског "Агрокора", њихово шпекулантско деловање довело до оваквог стања
уторак, 11 април 2017 20:34

 Председник Републике Српске (РС) Милорад Додик рекао је да га није брига за
опстанак хрватског Агрокора и да ће РС учинити све да заштити имовину и права
предузећа из састава хрватског концерна која послују на територији тог ентитета.

  "Немам разлога да се залажем да остане систем Агрокора и први ћу од политичара
рећи да ме баш брига за Агрокор. Њихов систем је био нереалан, економски неодржив и
усмерен на дестабилизацију тржишта", рекао је Додик новинарима у Бањалуци.

  

Према његовим речима, још није јасно шта ће Хрватска предузети када су у питању
финансијски проблеми у Агрокору, али да је за РС важно да њени добављачи буду
сигурни са становишта пласмана и да из фирми у РС које су у систему хрватског
концерна не додје до одлива капитала.

  

Додик је навео да руководство Републике Српске ради на томе да се осмисле мере које
се могу предузети у овој ситуацији, а да је хрватски концерн дужан да пружи
објашњења, јер је "њихово шпекулантско деловање на тржишту у региону довело до
оваквог стања".

  

(Бета)
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